
 

 

Protokół nr 43/ 2017 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 grudnia  2017 r. w godz. 12:30 – 13:00 w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Grzegorz Gorlo 

5. Zdzisław Koncewicz 

6. Karol Korneluk 

7. Anna Ruszewska 

8. Andrzej Turowski                                                                                                                                                                   

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                               
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                                

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta                                                                                                

3. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                       

4. Monika Podziewska– Naczelnik Wydz.Budżetu i Finansów                                                                                              

5. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki                                                                                                                                                    

6. Iwona Prelewicz-Ceran – Naczelnik Wydz. KTiP                                                                                

7. Adam Żulpa – Zastępca Dyr. Muzeum Okręgowego                                                                      

8. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 42/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                            

w dniu 14 grudnia 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydania Suwalskiego Słownika 

Biograficznego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy zbyciu 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz Muzeum  Okręgowego w Suwałkach. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego między ulicami: M. Reja, Tysiąclecia Litwy i Gen.                               

K. Pułaskiego w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych  z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają                             

z upływem 2017 roku.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 rok.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2017-2035.  

9. Wolne wnioski. 



 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 42/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                            

w dniu 14 grudnia 2017 r. 

 

Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Józef W. Murawko  do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego  protokół nr 42/2017  został 

przyjęty.  

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydania Suwalskiego Słownika Biograficznego. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 Głos zabrał Prezydent Cz. Renkiewicz, który omówił przebieg spotkań na temat 

opracowania Suwalskiego Słownika Biograficznego poświęconego  osobom nieżyjącym, które  

zasłużyły się na przełomie 3 wieków,  a mieszkały i funkcjonowały na terenie naszego miasta.                  

Do roku 2020 powstanie  słownik biograficzny, który będzie miał walory historyczne  i edukacyjne.  

 Radny Z. De-Mezer zgłosił brak jednego wyrazu w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Poprosił o  poprawienie tego fragmentu tekstu. Zauważył w podstawie prawnej dwa małe błędy 

interpunkcyjne. 

Radny K. Korneluk zapytał czy prace badawcze już się rozpoczęły? Prezydent                                  

Cz. Renkiewicz odpowiedział, że już od jakiegoś czasu historycy pracują i zbierają dane.  

Przewodniczący Rady Z. Przełomiec zabrał głos i pogratulował inicjatywy, oraz osobom 

zaangażowanym w tak duży  projekt badawczy. Przewodniczący zapytał czy ów słownik będzie 

miał w założeniu perspektywę kontynuacji wzbogacania o te osoby, które będą odchodziły?     

Odpowiedział Cz. Renkiewicz, iż ww. słownik będzie wydany w 2020 roku i do tego czasu będzie 

uzupełniany.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                              

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projektu uchwały w sprawie wydania 

Suwalskiego Słownika Biograficznego.   

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy zbyciu 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz Muzeum  Okręgowego w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  



 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, który mówi  o udzieleniu bonifikaty 

przy zbyciu nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz Muzeum Okręgowego w Suwałkach 

na cele prowadzonej działalności kulturalnej.  

Zastępca Dyr. Muzeum Okręgowego A. Żulpa wyraził zadowolenie z tego faktu, gdyż 

znacznie zyskał  na wyglądzie ogród należący do Muzeum.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie udzielenia 

bonifikaty przy zbyciu nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz Muzeum  

Okręgowego w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego między ulicami: M. Reja, Tysiąclecia Litwy i Gen.                               

K. Pułaskiego w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił na mapie plan zagospodarowania przestrzennego 

ww. terenu.  Przystąpienie do sporządzenia planu podyktowane było faktem braku realizacji 

założeń obowiązującego od 2011 roku planu. Ponadto operator Orange Polska SA. złożył wniosek 

o umożliwienie na swoich działkach realizacji nowej zabudowy usługowej i mieszkaniowej 

wielorodzinnej oraz modernizację i rozbudowę obiektów istniejących wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania na cele mieszkalne. Powstaną również dwa bloki ZBM TBS Spółka z o.o. Projekt 

planu wraz  z prognozą oddziaływania na środowisko przyrodnicze był wyłożony do publicznego 

wglądu. Uwagi do projektu planu można było składać do dnia 23 listopada 2017 r. Do projektu 

planu, po jego wyłożeniu wpłynęły 3 uwagi, które  w części zostały uwzględnione. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami: M. Reja, 

Tysiąclecia Litwy i Gen.  K. Pułaskiego w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt.  5                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  



 

 

 Głos zabrał Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna, który przedstawił projekt uchwały,                               

w którym ustala się wysokość opłat za usunięcie pojazdów i  wysokość opłaty za przechowywanie 

tych pojazdów na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w związku z wydaniem dyspozycji 

usunięcia pojazdu z drogi. Zarząd Dróg i Zieleni po przeanalizowaniu stawek, zaproponował 

kwoty, które są mniejsze od  stawki maksymalnej i wynikające z rzeczywiście poniesionych  kosztów 

związanych z realizacją zadań przez Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach.                                                                                                             

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat i kosztów związanych  z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają                             

z upływem 2017 roku.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

 Głos zabrał  Skarbnik W. Stelmach przedstawił projekt uchwały, na podstawie ustawy                    

o finansach publicznych. Ustala się wykaz wydatków, które nie mogą  być zrealizowane z różnych 

przyczyn  z upływem 2017 roku,  a zawarte są różne umowy o zamówienie publiczne, tego rodzaju 

wydatki mogą być uchwalone jako wydatki niewygasające w nowym roku z możliwością ich 

zrealizowania do 30 czerwca następneg roku budżetowego. Przedstawił wykaz inwestycji, które                

z różnych przyczyn zostaną  w pełnym zakresie wykonane w roku następnym. Skarbnik zgłosił 

autoporawkę dotyczącą zadania nr 1. – Budowa ulicy Krzywólka, a mianowicie kwota                             

z 1.400 000,00 zł. zostanie  zmieniona na kwotę 1.468 576,00 zł., którą Prezydent Cz. Renkiewicz 

zgłosi podczas obrad  Sesji Rady Miejskiej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 3 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

   

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie określenia 

wydatków, które nie wygasają  z upływem 2017 roku.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  



 

 

 Głos zabrał  Skarbnik W. Stelmach przedstawił projekt uchwały, w którym wiele zadań 

zostało zmienionych, a dotyczy to zadań inwestycyjnych, które nie zostaną zrealizowane. Dotyczy 

to zadań na drogach, są to przedsięwzięcia współfinansowane ze środków Unii Europejskiej.     

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 3 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w budżecie miasta na 2017 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2017-2035.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 3 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Suwałki na lata  2017-2035.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                                                                                                                                  

Wolne wnioski.   

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.     

  

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko 

 

 
             Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


